
                                                             Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa  11.03.2022 

 

Program: viď príloha Pozvánka 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a oboznámil ich s programom 

rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom rokovania. Poslanci nemali 

žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

Zapisovateľ  : Lucia Piatriková 

Overovatelia: Milan Kvasnica 

 Jaroslav Kotras 

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Starosta informoval poslancov o zmene OZV, ktorá nastala k 1.1.2022 výpoveďou zo strany 

spol. Recyklogroup a skutočnosti, že vystavená faktúra za separovanie odpadu ešte nie je zo 

strany spoločnosti uhradená. Po dohode sa posunul termín splatnosti do 20.3.2022, avšak ak do 

tohto dátumu obec nebude evidovať úhradu, bude nutné podstúpiť nevyhnuté kroky.  

Fašiangové slávnosti sa v našej obci tento rok nekonali, aj keď v iných obciach áno. Veríme, 

že ostatné plánované akcie na tento rok sa uskutočnia.  

Práce na sklade DHZ pokračujú, sú vo fáze betónovania stropu. Poslanci aj so starostom sa 

dohodli na spoločnej obhliadke stavby na zhodnotenie ďalších postupov.  

Pôdohospodárska agentúra nám ešte nedoručila podpísaný dodatok k zmluve, ktorého 

podstatou bolo posunutie začiatku prác na tento rok. Bez podpísaného dodatku nie je možné 

začať s prácami na parčíku. Starosta oboznámil poslancov s nárastom spoluúčasti na projekte 

a nakoľko ceny materiálov a prác stúpajú, nie je vylúčené, že spoluúčasť bude narastať. Zo 

strany poslancov nastala diskusia či sa projekt bude realizovať aj v prípade, že sa bude podiel 

obce na nákladoch zvyšovať alebo či nebude prospešnejšie investovať plánované investície do 

iného zámeru.  

 

K bodu 4/ Zmluva so spoločnosťou CMT  

V obci bola umiestnená zberná nádoba na separovanie kuchynského oleja, ktorá sa nachádza 

pri obecnom úrade. Vývoz oleja nám bude zastrešovať spol. CMT. Občania môžu priviesť olej 

na obecný úrad alebo ho môžu skladovať doma v uzatvárateľných nádobách. Následne nádobu 

s olejom vyložia pred svoj dom a spolu s plastami bude vyvezená. Oznam bol vyhlásený 

v miestnom rozhlase niekoľkokrát a je aj na stránke obce.  

 

K bodu 5/ Dianie v obci  

Pracovníci OÚ robia koterec pre psov, ktorý je nutné mať v prípade voľne potulujúcich sa psov 

po obci. Ten bude umiestnený za garážou OÚ.  

Keďže sa pomaly blížia hodové slávnosti, boli oslovené dve dychové kapely – Mistříňanka 

a Drietomanka. Starosta oznámil poslancom, že obe HS majú termín 4.7.2022 voľný. Obec 

bude musieť zabezpečiť len občerstvenie. Starosta vyzval poslancov, aby vybrali jednu 

z oslovených skupín.  Po krátkej rozprave sa zhodli na HS Mistříňanka. Vystúpenie HS bude 

v pondelok, nakoľko v utorok je sviatok a obec chce pre občanov bohatší kultúrny program. 

V sobotu 2.7.2022 bude tanečná zábava so spevákom Salco a v nedeľu hodová svätá omša.  

Starosta oznámil predovšetkým členom DHZ, že dostal ponuku od Cyklistických legiend, že 

budú prechádzať cez našu obec v deň konania hasičskej súťaže a či nie je zo stany obce záujem 

o krátke predstavenie. Členovia DHZ budú ešte konzultovať predpokladaný program súťaže.  

 



K bodu 6/ Rôzne 

Projekt na plánovaný spomaľovač umiestnený na začiatku dediny zo smeru Bolešov, bude 

vypracovaný spolu s projektom na cyklotrasu. Na dopravnú situáciu v obci nadviazal poslanec 

Kvasnica, ktorý upozornil na zlú viditeľnosť šoférov kvôli autám stojacim pri zastávke. 

Z dediny smerom na hlavnú cestu nie je dobre vidieť, keďže je tam zákruta. Tento problém bol 

riešený už dávnejšie, a preto navrhol dopravnú značku Zákaz státia. Po krátkej diskusii prítomní 

zhodnotili, že autá stojace mimo dvorov sú v našej obci problém, aj keď áut stojacich na 

chodníkoch ubúda.  

Starosta informoval poslancov, že by bolo dobré uskutočniť brigádu na strihanie živého plota 

na cintoríne, pretože sa už ani minulý kvôli pandémii nekonala. Poslanci sa zhodli na dátume 

26.3.2022. Brigáda bude vyhlásená v rozhlase a zverejnená na stránke, aby sa zúčastnili aj 

občania.  

Posledným bodom diskusie bola humanitárna pomoc pre Ukrajinu. V našej obci bola vyhlásená 

zbierka od DHZ Kameničany, kedy za vyzbieralo niekoľko lekárničiek aj iných zdravotných 

pomôcok od obyvateľov. Vďaka všetkým, ktorí prispeli. Starosta informoval, že v našej obci 

nie je možné ubytovanie utečencov, avšak v prípade výskytu nejakého cudzinca v obci je 

potrebné oznámiť to polícii.  

 

 

K bodu 7/  Návrh na uznesenie 

 

Uznesenie č.  3/2022 

 

 Obecné zastupiteľstvo: 

 

l.  b e r i e   n a    v e d o m i e: 

 

a/  Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

b/ Zmluvu so spoločnosťou CMT 

 

K bodu 8/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

Zapísala:        ............................... 

 

Overovatelia: 

 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

 

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 

 


